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Tordas Község Polgármestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel.(fax): 22-467-502,467-655

Meghivó

Értesítem, hogy képvíselőtestületünk. 1999. május 25-én (kedden) 15 órakor tartja ülését.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ A képvíselőtestület Szervezeti és Működési Szabályzata
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1999. május 14.



Jelenléti ív

az 1999. év május 25. napján
megtartott képviselőtestületiülésről

1./ Botta Zsoltné

2./ Cifka János

3./ Derecskei János

4./ Farkas János

5./ Fábián Jánosné

6./ Kunsági László

7./ Rácz József

8./ Dr. Rákosi Miklós

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1999. május 25-én megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Botta Zsoltné, Cifka János, Derecskei János, Farkas János, Fábián Jánosné,
Rácz József, Dr. Rákosi Miklós, Vasvári Pál, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Igazoltan távol: Kunsági László képviselő

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapitja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1./ A képviselőtestület Szervezeti és Működési Szabályzata.

Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

L Napirend tárgyalása

1./ A képviselőtestület Szervezeti és Működési Szabályzata

A tervezet mellékelve:

Hozzászólások

Cifka János - a település kapcsolatait szabályozó kérdéskörben már javasolta az elmúlt évben,
hogy építsünk ki kapcsolatot a Nógrád megyei Bánk községgel, akikkel az elmúlt években jó
kapcsolat alakult ki a sport területén.
Kapcsolatainkban a szlovén Puconcival aláírás előtti barátsági szerződés meghatározza külföldi
kapcsolatunkat.
A 7. §. (3) bekezdés utolsó mondata egészüljön ki azzal, hogy a képviselők, bizottsági
elnökök, és bizottsági tagok tiszteletd líjáról is az alakuló ülésen kell dönteni.
A 18. §. (4) bekezdés j. pontja egészüljön ki a díszpolgári cím adományozása mellé, az egyéb
helyi kitüntetések adományozásához, szöveggel.

Derecskei János a 6. §. I./ pontjában lévő összeg helyett állapítsuk meg a míndenkori
költségvetés 3 %-át.
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Farkas János polgármester elmondja, hogy a kidolgozott SZMSZ kellő alapossággal
foglalkozik a testületi működés szabályaival. A felülvizsgálat alkalmas arra is, hogy az új
képviselők kellően megismeIjék a működés és működtetés szabályait. A módosító javaslatok
tovább pontosították a tervezetet, amelynek beépítését a tervezetbe javasolja.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattal), a módosító
javaslatok elfogadásáva1, megalkotta a 7/1999. (V.26.) sz. rendeletét a Szervezeti és
Működési Szabályzatárol.

Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1.1 Vezetők beje/entései

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel Pajer Sándor és Craveró Teréz Tordas, Arany J. u.
38 sz. alatti lakosok, fiatal házasok első lakáshoz jutása támogatására irányuló kéreimét. A
fiatalok most építik lakásukat, az önkormányzat rendeletében foglalt feltételeknek megfelelnek,
igy javasolja a kialakult gyakorlatnak megfelelően a 100.000,- Ft támogatás megadását.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület 5 igen és három ellenszavazattal az alábbi
határozatot hozta:

25/1999. (V. 25.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete Pajer Sándor és
Craveró Teréz Tordas, Arany J. u. 38. Sz. alatti
lakos fiatal házasok részére rendeletében
foglaltaknak megfelelően fiatal házasok első

lakáshoz jutást támogatása címén egyszeri
100.000,- Ft vissza nem térítendő támogatást
nyújt.
A lakásszerzés meghiúsulása esetén a támogatást
kamatokkal felszámolva kell visszafizetni.
Felelős: polgármester
Határidő: 1999. Június 15.

Farkas János polgármester a továbbiakban javasolta, hogy a testület döntsön közterület
elnevezésekről. Tordas községhez 1967-ig, a külterületi lakott hely hivatalos megszűnéséig

hozzátartozott Erdőmajor. Maga a lakott hely és az elnevezés sem került később a
nyilvántartás rendszerébe. Most amikor a majorban újra élet költözik, amikor ott már három
lakóház alakult ki a régi gazdasági épületekből és még további kettőt kivánnak kialakitani,
szükséges volna a településrész újbóli elnevezése.
Ez év őszén újabb telkeket alakitunk ki, ahol új utca alakul majd ki. Most együtt a külterületi
lakott rész elnevezésével ezen utca elnevezéséről is javasolja a döntés meghozatalát.
A külterületi rész elnevezésében a jelenleg is használt Erdőmajor név szerepeljen, az új utca
elnevezésében pedig a testület eddigi gyakorlatának megfelelően a múlt század irói, költői,

festői nevei közül válasszunk. Javasolja a Jókai utca elnevezést.
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Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

26/1999 (IV.20.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a tordasi
257/42 hrsz-ú területen kialakítandó utcát Jókai
utca-nak, Tordas külterületén 058-060 hrsz-ú
területeken fekvő majort pedig Erdőmajor-nak

nevezi el.
Az elnevezések nyilvántartásokon történő

átvezetéséről gondoskodni kell.
Felelős: polgármester
Határidő: azonnal.

A polgármester a továbbiakban ismertette az Érd Állami Tűzoltóság parancsnokának levelét,
amelyben egy új eszköz beszerzéséhez kérte a települések anyagi támogatását. Tordas
községtől lakosonként 100 Ft támogatást kérne, ami 149.000,~ Ft-ot jelentene. E
támogatásokbóllehetne összegyŰjteni a saját erőt, így a pályázat is biztosabb lehetne. Minden
körzetükbe tartozó települést megkerestek. Kéri a véleményt.

Hozzászólások:

Cífka János - ha állami tűzoltóságról van szó, lássa el eszközzel őket az állam. Mi a váli
Önkéntes tüzoltóságot sem tudtuk anyagilag támogatní. Nem javasolja a támogatás megadását.

Derecskei János - ebből a pénzből meg tudjuk terveztetní az óvoda bővitését.

Vasvári Pál - sok egyéb feladat végrehajtásáról kell lemondanunk a pénzhíány miatt. Nem
tudunk most ilyen összeget sem vállalní, nem beszélve arról, hogy a válí tűzoltók kére1mét is
elutasítottuk.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:

27/1999. (V. 25.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete az Érdi Tűzoltóság
Parancsnokság kéreImét, a tűzoltóság anyagi
támogatására vonatkozóan nem tudja teljesítení.



2.1Képviselők bejelentései
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Farkas János polgármester bejelentette, hogy a testületi ülésre megérkezett Dr. Rákosi Miklós
képviselő, így a jelenlévő képviselők száma 9 fó.

Citka János a Vállalkozási Bizottság elnöke tájékoztatja a testületet arról, hogy a posta és
gyógyszertár építésére a tervek elkészültek, szakhatósági véleményeztetésük ( ÁNTSZ,
Tűzoltóság) most van folyamatban és készül a tervek alapján a költségvetés. A MATÁV Rt-vel
történt megállapodás alapján a telek kialakítása folyamatban van, így nem az egész területet
vásároljuk meg, hanem valamivel kisebbet. A kisebb területen marad a matáv telefon épülete.
A matáv, mint tulajdonos az épitkezéshez szóban már hozzájáruit, a napokban várható irásos
hozzájárulása.
A szociális otthon építkezésével párhuzamosan épül a Hangya sor szennyviz csatorna hálózata,
amelyet összekötnek a Fajtakísérleti Állomás meglévő csatorna hálózatával. Tervezzük, hogy a
kivitelezővel tárgyalunk arról, hogy a Somogyi B. utca és az Arany J. utca közötti szakaszt is
megépítsük, és igy a tervezett út korszerűsitéstis véglegesíthetjük, megépithetjük terveinknek
megfelelően.

Szintén a szociális otthon építésével kapcsolatos, hogy a szennyviztelepig aszfalt út épül, amely
áthalad a "Cifra" hídon. A híd megerősítéséről a tervek nem rendelkeznek. A bizottság úgy
döntött, hogy az önkormányzat saját erejéből, a kivitelezővel karöltve, megoldjuk a híd
megerősitését.

A bizottság javasolja az óvoda bővitésénekmegterveztetését.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította

kmf

jegyző


